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Referat af bestyrelsesmøde  
Den 20. marts 2023  kl. 18.00  
 
 

Ordstyrer: Inge-Lis Mørch (ILM) 
Referent:  Wilma Thorup (WT)  

Deltagere:  Inge-Lis Mørch (ILM), Ellen Toft (ET), Ivan V. Jensen (IVJ), 
Morten Palsgaard (MP), Peter Mosdal (PM), Wilma 
Thorup (WT) 

Afbud:  Annie Pihl (API) 
 
Inviterede:  Peter Klemmensen, baneudvalgsformand, og Stig 

Helenius, chefgreenkeeper, deltog under pkt. 4.1. 
  
 
1. Opfølgning på og skriftlig godkendelse af referat af seneste bestyrelsesmøde 

Referatet af bestyrelsesmøde den 20. februar 2023 blev godkendt.  
 

2. Opfølgning på tidligere møder 
2.1. Sponsor og mesterskabstavler 

Der indhentes tilbud på nye tavler.  
2.2. Aftale med klubber uden for nærområdet om gratis greenfee. 

ILM er i konktakt med andre klubber om et muligt samarbejde, hvor klubbernes 
medlemmer kan spille gratis runder hos de øvrige i samarbejdet.  

  
3. Orientering  

3.1. Orientering fra formanden om den forløbne periode (ILM)  
3.1.1. Rekrutteringsudvalget: Henning Jensen er udpeget som formand for udvalget.  

Ivan og Inge-Lis repræsenterer bestyrelsen.  
3.1.2. Personale:  

Nikolaj Dalsgaard tiltrådte som ny greenkeeperelev den 13. marts 2023.  
Susanne Hansen er genansat som greenkeeper pr. 1. april 2023. 
Der søges efter en eller flere nye servicemedarbejdere til weekendarbejde.    

3.1.3. Golfklubbens nabo, en entreprenørvirksomhed, har fået kommunens tilladelse til at 
knuse sten og beton i resten af marts måned. Dette kan medføre støjgener på banen, og 
derfor nedsættes greenfee i weekenderne i resten af marts måned til 200 kr.    

3.1.4. Fem af bestyrelsens medlemmer deltog den 2. marts 2023 i et DGU fyraftensmøde i 
Fredericia Golfklub om bestyrelsesarbejde. Emnerne vedrørte primært strategiarbejde, 
som vi netop har arbejdet med i NDG. Vi fik derfor bekræftet vores arbejde og fik også 
gode tips med hjem til det fortsatte arbejde.  
 

3.2. Orientering om perioderegnskab og budget (ET)   
3.2.1. Ellen gennemgik kort regnskabet pr. 28. februar 2023, som udviser et tilfredsstillende 

resultat.  
 

3.3. Orientering fra sekretariatet, herunder evt. medlemsændringer   
3.3.1. Ellen nævnte, at klubben i 2023 har fået 12 nye medlemmer.   

 
3.4. Orientering fra udvalgene  

3.4.1. Sponsorudvalg (MP) 
Morten oplyste, at der søges efter nyt medlem til udvalget, da Hans Manthai ønsker at 
udtræde.  

3.4.2. Elite udvalg (PM) 
Peter oplyste, at der har været afholdt møde i udvalget. Der er unge spillere, som kan 
indtræde i truppen  
Der kan ikke oprettes et damehold, men formentligt et mixed seniorhold.   
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3.4.3. Juniorudvalg (WT og IML) 
Det er gratis for børn op til 11 år at være medlem af golfklubben indtil den 31. 
december det år, de er begyndt. Juniorer (12 – 18 år) har gratis medlemskab indtil 
førstkommende ordinære kontingentopkrævning. For begge kategorier gælder dog, at 
de sættes i kontingentbetaling, når de får banetilladelse. Selv om børn og juniorer 
spiller gratis, skal de indmeldes i klubben, bl.a. af hensyn til kontaktpersonoplysninger. 
Indmeldelsesblanket fås hos og returneres til sekretariatet. 
 

4. Drøftelse  
4.1. Banepleje og baneudvikling (Peter Klemmensen og Stig Helenius)  

4.1.1. Baneudviklingsplanen 
o Baneudviklingsplanen, som findes på hjemmesiden følges.  
o Etablering af ny fairwaybunker på hul 5 er dog udskudt fra 2022 til 2023.  
o I 2023 genetableres bunker til venstre for green på hul 4, mens greenbunkeren til 

højre nedlægges.  
o Arbejdet med fjernelse af stubbe efter fældning af træer er tilendebragt. 
o På hul 11 er fairway langs træerne i højre side blevet jævnet, efter at stubbe er 

blevet fjerne. Der sås græs i arealet.  
o I 2023 vil der blive etableret automatisk vanding af par 3-banen.  
o For at forbedre fairways prikkes de i foråret. Derefter lejes en maskine til luftning 

og tromling af fairways. Når dette arbejde igangsættes, vil det blive nødvendigt at 
lukke 1 eller 2 huller ad gangen.  

o Et nedgravet vandingssystem vil formentlig helt eller delvis kunne løse problemet 
med filtunderlaget under græsset. En sådan løsning koster dog ca. 3 mio. kr., og vil 
forudsætte, at kommunen vil øge klubbens vandkvote i tilstrækkelig grad. 

o Det overvejes at bruge en ny type blandingsgræs til eftersåning. I første omgang 
vil der blive gennemført forsøg på et afgrænset areal.  

4.1.2. Plejeplan (driftsplan) 
Peter og Stig gennemgik den gældende plejeplan.  
Plejeplanen opdateres af udvalget og præsenteres for bestyrelsen på bestyrelsesmødet i 
maj måned.  

4.1.3. Der var i bestyrelsen enighed om, at greenkeeperne skal prioritere greens, teesteder og 
fairways frem for bunkers, og at den daglige pleje og vedligeholdelse skal have forrang 
frem for udviklingsplanen.  
 

4.2. Ny forretningsorden (kommissorium) for udvalgene 
Bestyrelsen udarbejder en skabelon for, hvad et kommissorium skal indeholde. Opgaverne 
beskrives af bestyrelsen i den nye frivillighedspolitik.  

 
5. Beslutninger  

5.1. Medlemsmødet den 21. marts 2023  
Den endelige dagsorden for og præsentation til brug for medlemsmødet den 21. marts 2021 
blev gennemgået og godkendt.  
 

5.2. Strategiarbejdet  
5.2.1. Markedsføring i forbindelse med rekruttering:  

Der er i år afsat flere penge til rekruttering end i tidligere år, bl.a. deltager klubben i 
Funnel First markedsføringskonceptet. Størstedelen af udgifterne til dette koncept 
betales af DGU.  
Nyt banner med annoncering af åbent hus-dagene sættes op i hjørnet mellem 
Nordkystvejen og Hovedgaden.   
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5.2.2. Frivillighedspolitik inklusive model for rekruttering af frivillige:  
Det blev drøftet, om der kan søges efter frivillige via GolfBox. Der blev også drøftet en 
model med opsætning af sedler med ad hoc opgaver. Beslutning træffes på næste 
bestyrelsesmøde.  
 

5.3. Fastsættelse af dato for næste møde  
Næste møde afholdes onsdag den 19. april 2023.  
 

6. Eventuelt  
ET oplyste, at forsikringsselskabet betaler for istandsættelsen af den del af overdækningen på driving 
range, som blev ødelagt af stormen ”Otto”, selv om det har vist sig, at de bærende træstolper er rådne.  
Forsikringsselskabet har dog betinget sig, at klubben udskifter øvrige stolper i det overdækkede 
område, da de også er rådne. 
 
Der var ikke yderligere emner under eventuelt.  

 
 

Godkendt på bestyrelsesmøde den _________________   
 
 
_________________________ _________________________ _________________________ 
Inge-Lis Mørch, formand Ellen Toft, næstformand Annie Pihl 
 
 
_________________________ _________________________ ______________________ 
Ivan V. Jensen Morten Palsgaard Peter Mosdal 
 
 
_________________________ 
Wilma Thorup  
  


